

THE SIGNATURE TOURS

by ICE HOLIDAYS SDN BHD

8D
6N

PREMIUM KOREA A FUSION OF SPRUMMER

SEOUL | JEJU ISLAND | UDO ISLAND | GIMPO | GYEONGGI-DO

春夏奢享韩国

首尔 | 济州岛 | 牛岛 | 金浦 | 京畿道

ASIA

Sanyang Keunkot
山阳精灵森林

goldendestinations.com

Tour Code: 8SKCJU

S-Class Journey, Signature Memories



全心服务 难忘体验

The Signature Team embraces your journey with unwavering authenticity, methodically crafting every nuance. Our service stems from the core, characterized by a client-first professionalism, providing wholehearted and adept planning.

卓越旅程团队满怀真诚，为您的旅程精心雕琢每个细节。我们的服务源自核心，以客户至上的专业精神为特征，提供全心全意和熟练的规划。我们的服务源自核心，以客户至上的专业精神为特征，提供全心全意和熟练的规划。



Professional Team

专业旅游团队

Our team consist of are certified travel professionals who have years of experience. Every staff undergoes extensive customer service and quality assurance training.

我们的团队是经过认证的旅游专业人员，拥有超过多年的经验。每位员工都接受广泛的客户服务和质量保证培训。



Exclusive & Meticulous Route Planning

独家精心策划

Our Exclusive & Meticulous Route Planning ensures every journey is tailored to your dreams and designed with meticulous care. It will provide you with an unforgettable journey!

带您一起以前所未有的方式来探索世界。我们会提供独家细致的路线规划，确保每一次旅程都根据您的梦想专门定制，让您拥有难以忘怀的旅程体验！



Accommodation

住宿

We have always embraced the concept of 'home away from home' when selecting hotels. We often go to great lengths to meticulously assess factors such as room types, geographical locations, and even the views available from within the rooms, all to ensure that we provide you with an accommodation experience that meets the standards. Our aim is to make your journey feel as comfortable as being at home. Typically, our first choice is 4-star and 5-star hotels, as they often meet our expectations for good quality accommodation.

我们一直秉承着宾至如归的理念来挑选酒店。我们经常以酒店的房型、地理位置，甚至房内可欣赏到的景色来尽心筛选，以确保为您提供最符合标准的住宿体验，让您在旅途中也能感受到如同在家一般的舒适。通常4星和5星级酒店都是我们的首选，因为它们往往能达到我们对好质量住宿的要求。





8D 6N

PREMIUM KOREA: A FUSION OF SPRUMMER

SEOUL | JEJU ISLAND | UDO ISLAND | GIMPO | GYEONGGI-DO

DAY 01 KUL ✈ INCHEON (In-Flight)

DAY 02 INCHEON – 54KM – GYEONGGI – 33KM – (MOB/LL/LD)
GIMPO AIRPORT ✈ JEJU ISLAND

- Arrive at Incheon Airport and proceed to **Aegibong Peace Ecological Park**. Situated just across the river from North Korea, the park provides telescopes to enable visitors to view North Korean residents farming and engaging in daily activities.
- After lunch, transfer to Gimpo International Airport for your flight to **Jeju Island. (Domestic flight included)**
- Upon arrival at Jeju Island, head to **Dodu-Dong Rainbow Coastal Road**. Located at the start of the coastal road, this is a perfect spot for a panoramic view of Jeju.
- Visit Jeju's largest and oldest permanent market, **Dongmun Traditional Market**, for some leisure shopping.

***Seasonal Arrangement:**

If group arrives between late March and mid-April, you will visit the following attraction:

- **Jeonnon-ro Cherry Blossom Street**

*Blooming season is subject to weather conditions.

*Post-pandemic, festival arrangements are subject to local authority decisions and subject to change without prior notice.

DAY 03 JEJU ISLAND 🚢 UDO ISLAND (HB/LL/LD)

- Ride on ferry to **Udo Island** (Private bus tour ride in Udo Island) – the smallest island off the eastern coast of Jeju Island. The island is named "Udo" because it resembles an ox laying down. It has served as a filming location for several Korean dramas such as "The Mermaid Princess", "Love Tree", and "Il Mare".

*In case of unfavorable weather conditions preventing the ferry ride to Udo Island, the tour will be replaced with visit to Jeju Aquarium.

- Enjoy a **Peanut Ice Cream** made from Jeju Island's famous peanuts, offering a rich dairy flavor combined with the crunchiness of peanut bits.

- **Seongsan Sunrise Peak** – A massive rock formation created by an underwater volcanic eruption 100,000 years ago, and one of Jeju Island's most iconic landmarks.

- Experienced Jeju's NEW activity – **Camel Trekking**. Ride on a camel while enjoying the beautiful scenery along the way, and experience a unique connection with these gentle animals.

Meal Codes:

*MOB=Meals on Board/HB=Hotel Breakfast/LL=Local Lunch/LD=Local Dinner/BB=Breakfast Box

🍷 Exclusive Arrangement

Disclaimer:

Sequences of itinerary are subject to local arrangement. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.

DAY 04 JEJU ISLAND (HB/LL/LD)

- **Sanyang Keunkot** – A hidden gem for nature lovers, this forest preserves the original vegetation and natural beauty of Jeju Island.
- **Camellia Hill** – A hugely popular Instagram-worthy spot, known as the world's largest camellia garden.

***Seasonal Highlights:**

- Spring : Cherry blossoms and Canola Flower
- Summer: Hydrangeas

*Floral seasons is subject to weather conditions.

- **Handam Coastal Walkway** – Stroll along this picturesque path while enjoying a refreshing glass of fresh Hallabong Juice.
- **Foot Bath Experience** – Relax and rejuvenate your feet with a simple cleanse, exfoliation, and massage.
- **Nohyung Supermarket** – A massive media-themed park featuring stunning artistic light displays, perfect for capturing breathtaking photos.
- **Yeondong Shopping Street** – A popular place to shop in Jeju Island.

DAY 05 JEJU ISLAND ✈ GIMPO (HB/LL/LD)
– 27KM – GYEONGGI-DO

- Transfer to Jeju Island Airport for your flight to Gimpo.
- **Rice Flower Farm** – Engage in a hands-on experience making **Honey Ginseng** and soft, delicious **Fruit Mochi!**
- **Ilwol Arboretum** – Visit this picturesque location featured in the K-drama "Queen of Tears" and enjoy a relaxing drink.

***Seasonal Arrangement:**

If group arrives between late April and mid-May, you will visit the following attraction:

- **Goyang International Flower Festival**

*Floral seasons is subject to weather conditions.

*Post-pandemic, festival arrangements are subject to local authority decisions and subject to change without prior notice.

DAY 06 GYEONGGI-DO – 45KM – SEOUL (HB/LL)

- Visit **Hwaseong Fortress** – This fortress is one of Korea's most significant historical treasures and the only fully preserved walled fortress in the country.
- Check-out at Suwon's new landmark – The largest Sphere Library, located within **Suwon Starfield Shopping Mall**.
- Enjoy a half-day at **Everland Theme Park** – Dive into a world of excitement with a variety of thrilling rides and entertaining activities.

DAY 07 SEOUL (HB/LL/LD)

- Dressed in a Korean hanbok costume while exploring **Changdeokgung Palace**, one of Seoul's Five Grand Palaces.
*If closed, replaced by **Gyeongbokgung Palace**
- **Shopping stop:** Ginseng Showroom, Multi Label Cosmetic Shop, Hovenia Dulcis Berry Showroom.
- Grab your **(VIP Seats)** to watch **The Painters: Hero Show**, a live painting and cutting-edge media art show featuring action painting.
- Enjoy your dinner at **Michelin Guide restaurant**.
- Visit the trendiest shopping district in Seoul – **Myeongdong Shopping Street**.

DAY 08 SEOUL – 26KM – INCHEON ✈ KUL (HB/BB)

8天 6晚

季韵奢享韩国

首尔 | 济州岛 | 牛岛 | 金浦 | 京畿道



第01天 吉隆坡 ✈️ 仁川

(飞行中)

第02天 仁川 - 54KM - 京畿道 - 33KM - (机上用餐/当地午餐/当地晚餐) 金浦机场 ✈️ 济州岛

- 抵达仁川机场，并前往**爱妓峰和平生态公园**。与北韩仅有一江之隔，可透过公园内设置的望远镜，看到北韩居民务农与活动。
- 午餐后，转乘到金浦国际机场飞往**济州岛(含内陆航班)**。
- 抵达济州岛，前往**到头彩虹海岸道路**。位于彩虹海岸道路散策开始之处，是个俯瞰济州全貌的绝佳好地点。
- 来到济州最大、最悠久的常设市场游逛 - **东门市场**。

*季节限定:

如团队于3月下旬-4月中旬抵达，将前往以下景点:

- **典农路樱花街**

*花季会受气候影响而有所改变。

*疫情后节日举办与否将取决于当地安排，如有变更，恕不另行通知。

第03天 济州岛 🚤 牛岛

(酒店早餐/当地午餐/当地晚餐)

- 乘渡船到**牛岛(岛内包车游)** - 济州岛东部最小的一个岛屿，整座岛屿壮如卧牛，因此得名牛岛，是多部韩剧《人鱼公主》、《连理枝》、《触不到的恋人》取景之地。

*如天气影响无法出海，将替换济州水族馆。

- 享用济州岛特产花生为原料而制作出来的**花生冰淇淋**，浓郁的奶味加上香口的花生碎粒。
- **城山日出峰** - 10万年前海底火山爆发而形成的巨大岩石山，是济州岛的代表名胜之一。
- 体验济州全新的活动 - **骆驼徒步**。骑上骆驼，沿途欣赏美丽的风景，还能感受到与这些动物之间独特的联系。

第04天 济州岛

(酒店早餐/当地午餐/当地晚餐)

- **山阳精灵森林** - 小众打卡之地，保留了济州岛原始植被风貌的小众树林。
- 超热门IG打卡景点**山茶花之丘**，是世界上最大的山茶花庭园。

*季节限定:

- 春季: 樱花、油菜花
- 夏季: 绣球花

*花季会受气候影响而有所改变。

- **Handam海岸散步道** - 在这个风景如画的步道，喝上一杯新鲜的柑橘果汁。
- 体验**本草足浴** - 简单的清洁、去角质、按摩来舒缓双脚。
- **老衡超级市场** - 规模庞大的媒体主题公园，可以拍到各种令人惊叹的华丽艺术光影，非常受欢迎。
- **莲洞购物街** - 济州岛购物的好去处。

免责声明:

行程次序以当地旅行社安排为准。行程，膳食，住宿，交通等可能会因不可抗力因素而更动，恕不另行通知。

第05天 济州岛 ✈️ 京畿道

(酒店早餐/当地午餐/当地晚餐)

- 转乘济州岛机场，飞往金浦。
- **Rice Flower Farm** - 亲手体验制作**蜂蜜人参**和软糯美味的**水果麻糬!**
- 来到韩剧《泪之女王》的同款打卡地，**日月植物园**并享用一杯饮料。

*季节限定:

如团队于4月下旬-5月中旬抵达，将前往以下景点:

- **高阳国际花卉博览会**

*花季会受气候影响而有所改变。

*疫情后节日举办与否将取决于当地安排，如有变更，恕不另行通知。

第06天 京畿道 - 110KM - 首尔

(酒店早餐/当地午餐)

- 参观**华城行宫** - 这座堡垒是韩国最重要的历史瑰宝之一，也是该国唯一保存完好的完整城墙堡垒。
- 打卡**水原新地标** - 最大型星球图书馆，位于**水原星空购物中心**内。
- 畅玩半日**爱宝乐园**，尽情体验各种精彩的游乐设施和丰富的娱乐活动。

第07天 首尔

(酒店早餐/当地午餐/当地晚餐)

- **穿着韩服**在首尔五大宫之一的**昌德宫**游逛。
- 如参观期间关闭，将替换成**景福宫**。
- 土产与纪念商品店: **人蔘专卖店**，**连锁美妆店**，**枳椇子莓果专卖店**。
- 在**(贵宾席)**观赏“无声”现场绘画和尖端媒体艺术的**动作彩绘涂鸦秀**。
- 在**米其林指南餐厅**享用晚餐。
- 来到首尔最夯的逛街圣地**明洞商圈**。

第08天 首尔 - 26KM - 仁川 ✈️ 吉隆坡

(酒店早餐/早餐盒)



Dodu-Dong Rainbow Coastal Road
到头彩虹海岸道路

Must See Attractions

经典地标 深入探索

Carefree | Enjoy relaxation, truly appreciate the world
悠游 | 享受放松 感慨世界美好

Capture | The color & essence of each journey
收获 | 旅途中的色彩和精髓

Cozy | Vibes to create joyful moment together
温馨 | 共创愉悦片刻

牛岛 Udo Island

Udo Island is a hidden gem off the eastern coast of Jeju Island, South Korea. What sets Udo apart is its unique volcanic formation, which creates stunning scenery. One of the island's famous tourist spots is the black sand beach, where you get to enjoy Jimmy's Peanut Ice Cream. Savor the creamy ice cream while taking in the breathtaking ocean views—it's truly a delightful experience!

牛岛, 是韩国济州岛东海岸的一颗隐秘明珠。牛岛之所以与众不同, 是因为它独特的火山形成, 创造了令人惊叹的景色。就在位于牛岛一个著名旅游景点—黑沙海边前的Jimmy花生冰淇淋。一边品尝口感绵密的冰淇淋, 一边欣赏无敌海景, 真是一大享受!



山阳精灵森林 Sanyang Keunkot

In the forest area located in Jeju Island, there is a mysterious place called "Sanyang Keunkot". The operator decorated it and made it into a fairytale world where you can see various miniature buildings, like the huts inhabited by the hobbits, and dwarf mushroom wonderland etc. There are many photo-worthy spots and every spot has its own style, making it like in a wonderland. The theme park is located deep in the forest, away from the hustle and bustle of the city. Its serene environment induces calm and relaxed mind.

在济州岛的森林区域, 有一个神秘的地方叫做“山阳精灵森林”, 这个地方的经营者将其装饰成了一个童话般的世界。你可以看到各种微型建筑, 类似于霍比特人居住的小屋, 还有矮人蘑菇仙境等。这里有许多适合拍照的景点, 每个角落都有自己独特的风格, 让人仿佛置身于一个梦幻世界。由于这个主题公园位于森林深处, 宁静的环境让人感到非常放松, 仿佛远离了喧嚣的城市, 心灵得到了平静。



全新DIY体验!
Rice flower farm

Discover a fresh take on DIY with this hands-on experience! Step away from the usual kimchi-making and dive into crafting your own ginseng honey and fruit mochi. Enjoy the satisfaction of making these unique treats yourself, and savor its flavors on the spot or bring them home to share with loved ones.

体验独特的DIY乐趣，告别传统的泡菜制作！在这里，您可以亲手制作独特的人参蜂蜜和水果大福。完成后，还可以品尝自己亲手制作的美味，或将其带走，与家人朋友分享。

*Note: Seasonal fruits will be provided for this DIY Mochi Experience



老衡超级市场
Nohyung Supermarket

It might sound like a place to buy grocery, but it's actually not a supermarket. Instead, it's a media art gallery showcasing a unique worldview. Combining various themes and exhibition rooms, it uses new media technology to present mysterious light and shadow displays. In a black-and-white space, clever use of light, shadow, and color creates a stunning and vibrant neon world.

这听起来可能像是要去买食材的地方，但其实这里并不是超市，而是一个展现独特世界观的媒体艺术展厅。这里结合了多种主题和展间，通过新媒体技术展示神秘的光影景象。在黑白空间中巧妙运用光影与色彩，呈现出华丽之极的霓虹世界。



山茶花之丘
Camellia Hill

Camellia Hill is the largest camellia arboretum in the East, embodying 30 years of Jeju's natural beauty and dedication. This garden showcases a variety of floral landscapes throughout the year. In spring, the garden, it is beautifully decorated with cherry blossoms, while in summer, hydrangeas and canola flowers bloom in vibrant colors.

山茶花山是东方最大的山茶花树木园，蕴藏着济州大自然30年的热情与热爱。这个园区一年四季都有着不同的花卉景观。春天，园区被樱花装点得如梦如幻；夏天，绣球花和油菜花争相绽放。



Taste Indulge

味蕾



Baekse SsangHwang Samgyetang
百岁人蔘鸡汤



Jeju Lobster Meal
济州岛龙虾餐



MICHELIN GUIDE RESTAURANT



Manjok Ohyang Jokbal
满足五香猪脚



Dumpling Noodles@
Myeongdong Kyoja 水饺面

Remarks/备注:

All pictures in brochure are for illustration purpose only / 行程上的图片仅供参考

| Days 天数 | BREAKFAST 早餐 | LUNCH 午餐 | DINNER 晚餐 |
|---------|---|--|--|
| 1 | - | - | 飞行中 In-Flight |
| 2 | 机上用餐 Meals on Board | 韩式马铃薯猪骨汤 Gamjatang | 韩式豆腐锅+石锅饭 Soft Tofu Stew+Stone Pot Rice |
| 3 | 酒店早餐 Hotel Breakfast | 鲍鱼石锅拌饭 Abalone Stone Pot Rice | 黑猪肉韩定食 Black Pork Hanjeongsik |
| 4 | 酒店早餐 Hotel Breakfast | 猪肉喇喇锅套餐 Pork Shabu-Shabu Set | 济州龙虾套餐 Jeju Lobster Meal Set |
| 5 | 酒店早餐 Hotel Breakfast | 韩式拌饭 Korean Bibimbap | 韩式烤肉吃到饱 Korean BBQ Buffet |
| 6 | 酒店早餐 Hotel Breakfast | 百岁人蔘鸡汤 Baekse SsangHwang Samgyetang | 自理 Own arrangement |
| 7 | 酒店早餐 Hotel Breakfast | 韩式炖猪蹄套餐 Pork Knuckle set | 水饺面 Dumpling noodles |
| 8 | 酒店早餐/早餐盒 Hotel Breakfast/ Breakfast Box | 机上用餐 Meals on Board | - |



Accommodation 旅宿

☆☆☆☆☆

Embark on a complete journey at 4-star & 5-star hotel, offering a quality & comfortable stay.
 全程安排四+五星级酒店, 让您在整个旅程中享受到有质量且舒适的住宿环境。



Jeju Best Western Hotel



Ramada by Wyndham Hotel



Dongdaemun Novotel Hotel

| STAY 留宿 | LOCATION 地点 | HOTEL 酒店 | RATED 等级 | REMARKS 备注 |
|----------|-------------|-------------------------------------|----------|--|
| 3 Nights | Jeju | Jeju Best Western or similar | ☆☆☆☆☆ | Situated in the real heart of Jeju with easy access to key area attractions. |
| 1 Night | Yongin | Ramada by Wyndham Hotel or similar | ☆☆☆☆☆ | A rooftop terrace and puts you just a 5 minutes' drive from Everland and Caribbean Bay. |
| 2 Nights | Seoul | Dongdaemun Novotel Hotel or similar | ☆☆☆☆☆ | Located in the heart of Dongdaemun, the hotel is within walking distance of Dongdaemun Market and numerous shopping centers. |



Ilwol Arboretum

THE SIGNATURE TOURS

Travel Partner:

thesignaturetours

The Signature Tours 卓越旅程